
Zápis ze zasedání Rady PsÚ AV ČR, v.v.i. ze dne 4.12.2007

M. Blatný, I. Čermák, V. Chrz, I. Šolcová, T. Urbánek, I. Stuchlíková, S. Štech, 
A. Plháková, I. Kubíková
Omluveni: R. Šikl

1. ověření zápisu z předchozího zasedání RPsÚ ze dne 9.7.2007, při kterém 
členové RPsÚ posoudili zřízení Laboratoře klinického výzkumu.

2. RPsÚ projednala zájem děkana 1.LF UK Prof. Zimy spolupracovat s PSÚ 
na tvorbě testů studijních předpokladů. Příprava podobného typu testu je 
složitý  proces  a  mimo  jiné  také  z hlediska  časové  náročnosti  se  RPsÚ 
rozhodla  návrh  na  spolupráci  odmítnout.  Prof.  Blatný  sdělí  stanovisko 
RPsÚ  Prof.  Zimovi  s tím,  že  mu  nabídne  možnost  převzít  test,  který 
používá MU a který pochází z PsÚ.

3. ředitel ústavu seznámil členy RPsÚ s Hromadným dopisem člena AR č.15 
ze dne 23.11.2007,  které obsahuje  doporučení  jak minimalizovat  rizika 
plynoucí  z odpovědnosti  členů RPsÚ za  způsobenou  škodu.  Dle  návrhu 
Právní  komise  AV  ČR  budou  s externími  členy  RPsÚ  od  roku  2008 
uzavírány dohody o provedení práce na období výkonu funkce člena rady, 
které minimalizují odpovědnost za případnou způsobenou škodu. 

4. ředitel  pracoviště  a Prof.  Štech shrnuli  výsledky atestačního řízení,  při 
kterém byla atestována většina pracovníků.  Následné atestace menšího 
počtu pracovníků budou probíhat obdobným způsobem. Pracovníci budou 
atestování  odbornou  komisí  složenou  kromě  vedoucích  oddělení  také 
externími členy.

5. RPsÚ  projednala  možnost  úpravy  systému  hodnocení  publikačních 
výsledků. Systém (metodika) hodnocení Rady pro VaV bude skloubena se 
systémem hodnocení PSÚ. Nutné vzít v úvahu spoluautorství  – 1.  autor 
rozhodne o bodování ostatních autorů.

6. RPsÚ projednala možnost uzavírat pracovní smlouvy na dobu neurčitou. 
Ředitel  pracoviště  připraví  vnitřní  předpis,  ve kterém budou stanovena 
potřebná kritéria.

7. ředitel  pracoviště  seznámil  RPsÚ  se  záměrem  uzavřít  smlouvu 
s překladatelem,  který  bude  s ústavem  spolupracovat  na  překladech 
odborných publikací. RPsÚ jeho záměr schválila. 

8. CEQOL – ředitel  informoval  RPsÚ o tom, že byla  navázána spolupráce 
s poradenskou  a  konzultační  společnosti  RAVEN  –  byla  domluvena 
spolupráce na zajištění a vedení projektu. Projekt byl rozdělen do dílčích 
projektů.  Společnost  RAVEN  bude  pro  jednotlivé  části  projektu  hledat 
vhodný dotační titul. PSÚ bude žadatelem o dotaci ve výši 15-20 mil. na 
vybavení psychologické laboratoře – pokus žádat u norských fondů. Bude 
využita také možnost žádat o dotaci na vznik pracovních míst.
Na PSÚ bude poté pod oddělením Psychologie zdraví zřízena organizační 
skupina pro kvalitu života. 

9. Stěhování PSÚ Praha proběhne pravděpodobně v únoru 2008. NHÚ nabízí 
10 místností. AR zaručuje dočasnost tohoto řešení.

10.RPsÚ   je  proti  uveřejnění  příspěvků,  které  zazněly  na  Conference  of 
Spirituality v  supplementu časopisu Čs. psychologie.

Zapsala: I. Kubíková, 20.12.2007

Schválila: PhDr. Iva Šolcová


